
Informácia 

z 14.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 27. novembra 2015 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácie riaditeľa školy  

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 
 

1. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy                

pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená Ing. Lenka Rázgová.  
 

2. Pod vedením predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtku prebehla 

kontrola jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady 

školy.  

 

3. Riaditeľ školy ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných členov 

s jednotlivými zmenami, ktoré nastali v ZŠ s MŠ Likavka.  
 

 Na základe podnetu rodičov, podľa vyjadrenia školy i predstaviteľov 

Školskej jedálne ZŠ s MŠ Likavka, sa členovia Rady školy pri ZŠ s MŠ 

Likavka na predchádzajúcom zasadnutí jednohlasne uzniesli, že Školská 

jedáleň bude denne na viditeľnom mieste prezentovať vzorové porcie, 

pričom kedykoľvek na požiadanie a po dohode s riaditeľom vizuálnu 

kontrolu môže vykonať predseda Združenia rodičov ZŠ s MŠ Likavka 

v stanovenom termíne od 19.10.-30.11. 2015. Pri neohlásených kontrolách 

neboli zistené žiadne nedostatky. Na základe danej informácie prebehla 

diskusia, pričom členovia rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka sa jednohlasne 

uzniesli, že už nie je potrebné vystavovať kontrolné porcie v jedálni, ale 

naďalej platí súhlas pre p. P. Švichkého a vykonávanie kontrol v školskej 

jedálni v sprievode riaditeľa ZŠ.  
 

 Riaditeľ školy informoval prítomných o spustení výkonnejšieho kotla                 

na vykurovanie, ktorý je zapožičaný na skúšobné obdobie. Pričom 

k danému bodu prebehla diskusia a členovia RŠ odporučili do budúcna 

riaditeľovi ZŠ spoluprácu s obecným zastupiteľstvom a starostom obce 

ohľadom kompostoviska a skládky rezu.  



 Riaditeľ školy informoval prítomných o priebežných informáciách zo ŠŠI, 

ktorá bola na škole v dňoch od 20.-27.11. 2015. Členovia inšpekcie 

vykonali spolu 55 hospitácií na kľúčových predmetoch primárneho 

a nižšieho stredného vzdelávania. Inšpekčná činnosť sa zameriavala na 

oblasti ľudských práv, dozory, počty žiakov, rozhodnutia, kontrolnú 

činnosť riaditeľa, pracovnú dobu, prevencie, atď. Pán riaditeľ konštatoval, 

že na základe predbežných informácií v kontrolovaných oblastiach nedošlo 

k porušovaniu zákona. Po vydaní následnej správy bude kontrola oficiálne 

ukončená.  

 

4. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

- Pán J. Hykel vyjadril pochvalu ŠKD za pripravené vystúpenie žiakov v rámci 

akcie ,, Úcta k starším,“ ktoré sa konalo v mesiaci október. Vyjadril poďakovanie 

p. učiteľkám, ktoré organizujú Školu v prírode. 

- Pán P. Švichký informoval prítomných o realizovaní akcie Fašiangovica 2016, 

ktorú má na starosti ZRPŠ. Výťažok z akcie bude použitý na potreby žiakov                        

ZŠ s MŠ Likavka. 

- Riaditeľ školy informoval, že prevádzka MŠ počas Vianočných prázdnin bude 

zatvorená. Mesačný poplatok za dieťa v MŠ za december 2015 sa po dohode 

upravil na sumu 6,00€. 

- Riaditeľ školy informoval prítomných o návrhu, ktorý bol predostretý Obecnému 

zastupiteľstvu obce Likavka v bode zvýšenia poplatku za MŠ na 10,00€ za jedno 

dieťa na mesiac, a poplatku za ŠKD Likavka v sume 5,00€ na mesiac. 
 

 

5. Uznesenie: 
 

     Rada školy berie na vedomie: 
 

1. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka. 

2. Informácie resp. dotazy J. Hykela,  a p. P. Švichkého  k  bodom zasadnutia 

v oblasti rôzne. 

 

Rada školy odporúča: 
 

1. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka odporúča riaditeľovi školy prekonzultovať                       

so zastupiteľstvom obce Likavka otázku ohľadom reorganizácie priestorov                

na bioskládku a priestorov na skládku rezu.   
                                                                                           

Hlasovanie 

Prítomní:  9 členovia  

Za:              9 členovia  

Proti:          0 členov  

Zdržalo sa: 0 členov 

 

6.  Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval prítomným                

     za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

  


